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Nämndinitiativ - Utvärdering av arbetsmarknadsnämnden  

En halv mandatperiod har nu passerat sedan en separat 
arbetsmarknadsnämnd infördes i Västerås. Staden har länge haft stora 
bekymmer med arbetslösheten, särskilt långtidsarbetslösheten. En separat 
nämnd var majoritetens lösning för att få bukt med problemet. Moderaterna 
anser därför att en utvärdering av nämndens resultat kopplat till uppgiften att 
minska arbetslösheten och bidragsbehovet är på sin plats. Har de ökade 
kostnaderna för en ny nämnd varit en god investering eller bortkastade medel? I 
utvärderingen bör hänsyn tas till rikstrender där nämndens resultat kan härledas 
till förändringar som inte påverkats av beslut fattade av nämnden själv.  

  

 

 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen besluta att: 

• Att ge stadsledningskontoret i uppdrag att genomföra en utvärdering av 
arbetsmarknadsnämnden. 

 

• Att utvärderingen återrapporteras till kommunstyrelsen. 

 

Västerås 2024-08-28 

 


